
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 29. marts 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1047 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V). 

 

Spørgsmål nr. 1047:  

”Praksis ved andre højspecialiserede indgreb/behandlinger er, at man anerkender 

ikke at kunne varetage opgaven i Danmark. Hvorfor gør vi ikke tilsvarende med phal-

loplastik, og sender vores transkønnede patienter til de bedste læger i EU/verden, jf. 

artiklen ”Kønsskifteoperationer gik galt: Simons penis gik i stykker” fra Ekstrabla-

det.dk den 22. marts 2021?” 

 

Svar: 

Ministeriet vil til brug for min besvarelse indhente bidrag fra Sundhedsstyrelsen. Jeg 

forventer at kunne svare endeligt medio maj. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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